
 
Protokół Nr II/2014 z II Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 8 grudnia 2014 roku  

 
Protokół nr II/14 

z II Sesji Rady Miejskiej w Lubawce, 
która odbyła się w dniu 8 grudnia 2014 roku 

  w sali obrad Urzędu Miasta w Lubawce (ratusz – parter) 
 
 

Czas trwania sesji w godz. 1400 – 1530 
Sesja była filmowana przez TV Kamienna Góra i TVK Lub-Sat Lubawka. 
 
 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lubawce Wanda Zabiegło na podstawie 
art. 20 ustawy o samorządzie gminnym otworzyła obrady II sesji. 
Poinformowała, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego 
składu  rady  wynoszącego 15 radnych stanowiło quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji. Następnie przywitała Burmistrza Ewę 
Kocemba, byłego Burmistrza Tomasza Kulon, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 
Gminy, Sekretarza Urzędu, Dyrektora SP ZOZ, Strażnika Miejskiego, Radnych  
Powiatowych,   Kierowników  jednostek  organizacyjnych, Kierowników 
Referatów Urzędu  Miasta, Dyrektorów szkół, przedstawicieli mediów, prasy 
oraz gospodarzy sesji radnych. Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik 
 nr 1, lista obecności zaproszonych gości załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 

Ad. 2. Ślubowanie Burmistrza – wręczenie zaświadczenia o wyborze  
burmistrza. 

 

Przewodnicząca Rady Wanda Zabiegło poprosiła Burmistrza Ewę Kocemba 
o złożenie ślubowania. 
Burmistrz Ewa Kocemba wypowiedziała rotę ślubowania: „Obejmując urząd 
Burmistrza Miasta, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, 
a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego 
i pomyślności mieszkańców gminy." 
Ślubowanie złożyła z dodaniem zdania: 
„Tak mi dopomóż Bóg.” 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło wręczyła Burmistrzowi Ewie Kocembie 
zaświadczenia Miejskiej Komisji Wyborczej w Lubawce z dnia 1 grudnia 2014 
roku o wyborze burmistrza, następnie wręczyła kwiaty i złożyła życzenia. 
Wręczyła też kwiaty ustępującemu Burmistrzowi Tomaszowi Kulon  
i podziękowała za wieloletnią współpracę. 
Radni złożyli Burmistrzowi Ewie Kocemba życzenia i wręczyli kwiaty. 
Burmistrz Ewa Kocemba podziękowała wyborcom za poparcie w wyborach 
oraz za  zaufanie, które poczytuje jako zaszczyt i mobilizacje do działania na 
rzecz dobra mieszkańców Gminy Lubawka. Powiedziała też, że uczyni 
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wszystko aby codzienne życie było nacechowane projektami, które poprawią 
jakość życia mieszkańcom Gminy. Swoje doświadczenie oraz umiejętności 
wykorzysta do zbudowania przewagi konkurencyjnej, która jest potrzebna do 
rozwoju Gminy Lubawka.  
 

Ad. 3. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła, że radni otrzymali porządek 
obrad i wnioskowała o wprowadzenie w punkcie 5 porządku obrad: 
„Zatwierdzenie składów osobowych komisji stałych Rady – podjęcie uchwał”: 
podpunktów „d”, „e” i „f” o następującej treści: 

d)  uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2015, 

e)  wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka, 
f)  przyznania dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta Lubawka. 

Zapytała czy radni zgłaszają jakieś wnioski. Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Następnie zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.  
 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 1 głosach 
„wstrzymujących” przyjęła porządek obrad sesji ze zmianami.  
 

Zatwierdzony porządek sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Ślubowanie Burmistrza – wręczenie zaświadczenia o wyborze Burmistrza. 
3. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z X sesji VI kadencji  oraz z I sesji VII kadencji. 
5. Zatwierdzenie składów osobowych komisji stałych Rady – podjęcie uchwał: 

a) Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa 
b) Komisji Rozwoju i Budżetu 
c) Komisji Rewizyjnej, 
d)uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2015, 

e)wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka, 
f)przyznania dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta Lubawka. 

6. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
7. Zamknięcie obrad II sesji. 
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Ad. 4. Przyjęcie protokołu z X sesji VI kadencji  oraz z I sesji VII kadencji. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół z X sesji 
VI kadencji wyłożony był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, przed sesją 
ma możliwość zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść swoje uwagi.  
Zapytała czy obecnie są uwagi do protokołu? Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 2 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki przyjęła protokół 
z X sesji VI kadencji. 
Następnie Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że protokół 
z I sesji VII kadencji wyłożony był w biurze rady. Dodała, że każdy radny, 
przed sesją ma możliwość zapoznania się z protokołem i do protokołu wnieść 
swoje uwagi.  
Zapytała czy obecnie są uwagi do protokołu? Nie zgłoszono uwag do protokołu. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki przyjęła protokół 
z I sesji. 
 

Ad. 5. Zatwierdzenie składów osobowych komisji stałych Rady – podjęcie 
uchwał: 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zaproponowała aby każda Komisja 
składała się z siedmiu członków i poprosiła o zgłaszanie kandydatur do składu 
Komisji:   
 

Zgłoszone zostały następujące kandydatury: 
 

Komisja Spraw Społecznych i Rolnictwa 
 

Garbień Ewa 
Ptaszkowski Andrzej 
Król Piotr 
Głód Mariusz 
Sarzyński Artur 
Lubieniecki Andrzej 
Ochmańska Aldona 
Dereń Iwona 
Szota Marek 
Antoniewski Sławomir 
 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Spraw Społecznych 
i Rolnictwa.  
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Komisji Rozwoju i Budżetu 
 

Jawor Krzysztof 
Wiktorowski Piotr  
Bagiński Alfred  
Włodarczyk Jan  
 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do Komisji Rozwoju i Budżetu. 
 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie 
zamknęła listę kandydatów do składu Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa 
oraz Komisji Rozwoju i Budżetu. 
 

Radny Artur Sarzyński powiedział, że obowiązujący Statut Gminy nie określa 
liczby członków stałych komisji Rady. 
Pan Tomasz Łuczkowski Adwokat UM Lubawka omówił zasady wyboru 
stałych komisji Rady i poparł stanowisko radnego A. Sarzyńskiego. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zaproponowała głosowanie nad 
poszczególnymi kandydaturami. 
 

Radny Sławomir Antoniewski zaproponował aby głosowanie odbyło się na 
cały skład komisji. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odczyta składy poszczególnych komisji 
i zarządziła głosowanie. 
 

a)Komisja Spraw Społecznych i Rolnictwa (załącznik nr 3 do niniejszego   
protokołu) 

 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie 
zatwierdziła skład Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa. 
 

Zatwierdzony skład Komisji Spraw Społecznych i Rolnictwa: 
 

Antoniewski Sławomir – Przewodniczący Komisji 
Dereń Iwona – Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Garbień Ewa – członek 
Głód Mariusz – członek 
Król Piotr – członek 
Lubieniecki Andrzej – członek 
Ochmańska Aldona – członek 
Ptaszkowski Andrzej – członek 

 



Protokół Nr II/2014 z II Sesji Rady Miejskiej w Lubawce z dnia 8 grudnia 2014 roku  
 
 

 5 
 

Sarzyński Artur – członek 
Szota Marek – członek 
 

b)Komisji Rozwoju i Budżetu (załącznik nr 4 niniejszego protokołu) 
 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie 
zatwierdziła skład Komisji Rozwoju i Budżetu. 
 

Zatwierdzony skład Komisji Rozwoju i Budżetu: 
 

Jawor Krzysztof – Przewodniczący Komisji 
Wiktorowski Piotr – Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Bagiński Alfred – członek 
Włodarczyk Jan – członek 
 

c)Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 5 niniejszego protokołu) 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poprosiła o zgłaszanie kandydatur do 
składu Komisji Rewizyjnej:  
 

Zgłoszone zostały następujące kandydatury: 
 

Ptaszkowski Andrzej – wyraził zgodę 
Jawor Krzysztof – wyraził zgodę 
Król Piotr – wyraził zgodę 
Antoniewski Sławomir – nie wyraził zgody 
Szota Marek – nie wyraził zgody 
Włodarczyk Jan – wyraził zgodę 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odczyta skład Komisji Rewizyjnej 
i zarządziła głosowanie. 
 

Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie 
zatwierdziła skład Komisji Rewizyjnej. 
 

Zatwierdzony skład Komisji Rewizyjnej: 
 

Włodarczyk Jan – Przewodniczący Komisji 
Bagiński Alfred – Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Jawor Krzysztof – członek 
Król Piotr – członek 
Ptaszkowski Andrzej – członek 
 

Przerwa w obradach od godziny 1420  do godziny 1430 
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d)uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2015, 

 

Podinspektor UM Ada Pakuła przedstawiła projekt uchwały (załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu) i poinformowała,  że program współpracy 
z organizacjami pozarządowymi przeszedł przez etap konsultacji. W konsultacji 
wzięło udział siedem uprawnionych podmiotów. Sześć z nich projekt 
zaopiniowało pozytywnie i nie wniosły żadnych uwag. Natomiast jeden podmiot 
wystawił opinię negatywną i wniósł siedem uwag. Po konsultacjach jedną 
z uwag uznano za zasadną i w prowadzono zmiany w § 11 pkt 3 i rozszerzono 
zapis dotyczący organizacji konkursów również z dziedziny kultury i sztuki.   
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poprosiła podinspektora A. Pakułę 
o odczytanie projektu Uchwały 
 

W trakcie omawiana punktu 5 porządku obrad: „Zatwierdzenie składów 
osobowych komisji stałych Rady – podjęcie uchwał” o godz. 1443 obrady opuścił 
radny Sławomir Antoniewski. 
 

Burmistrz E. Kocemba zapytała czy uchwała w sprawie uchwalenia programu 
współpracy Gminy Lubawka z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie (t. j. Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) 
na rok 2015 z przyczyn formalnych powinna być uchwalona na dzisiejszej sesji 
czy też może być zatwierdzona na następnej sesji.  
Podinspektor UM A. Pakuła odpowiedziała, że przedmiotowa uchwała 
powinna być uchwalona przed uchwałą budżetową.   
 

O godz. 1446 na obrady powrócił radny Sławomir Antoniewski. 
 

Burmistrz E. Kocemba powiedziała, że do tego projektu uchwały zostały 
zgłoszone uwagi przez jedno stowarzyszenie i dlatego chciałaby przyjrzeć się tej  
uchwale. Zapewniła też, że uchwała zostanie przedłożona radnym przed 
uchwałą budżetowa, po przeanalizowaniu oraz wyeliminowaniu usterek, które 
występują w przedstawionym projekcie. 
Podinspektor UM A. Pakuła zauważyła, że uwagi wniesione przez 
Stowarzyszenie były kontrolowane przez Wojewódzki Sąd Administracyjny 
oraz organy nadzoru, które zatwierdziły legalność zapisów. 
Burmistrz E. Kocemba powiedziała, że przed poddaniem uchwały do 
głosowania chciałaby zapoznać się z jej treścią, ponieważ chce mieć pewność, 
że uchwała będzie realna i możliwa do zrealizowania.  
Radny Artur Sarzyński powiedział, że Burmistrz E. Kocemba posiada 
uprawnienia do zapoznania się z projektem uchwały oraz może wnieść swoje 
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zastrzeżenia i wnioskował o przeprowadzenie głosowania nad wycofaniem 
uchwały z porządku obrad lub poddaniem jej do głosowania podczas trwającej 
sesji. 
Sekretarz UM Paweł Szewczyk poinformował, że zgodnie z ustawą 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Rada powinna uchwalić 
program współpracy do 30 listopada roku poprzedzającego rok następny. 
Obecny rok jest wyjątkowy z powodu wyborów. Dodał, że w wyrokach 
Naczelnego Sad Administracyjnego dzień 30 listopada traktowany jest jako 
termin instrukcyjny nie zbyt wiążąco datowo i nie wie jak w tym przypadku 
postąpi organ nadzoru. 
Radny A. Sarzyński powiedział, że nie kwestionuje terminu ale uważa, iż 
Burmistrz posiada uprawnienia do wnoszenia uwag do uchwał i radni powinni 
się nad tym zastanowić. 
Adwokat Tomasz Łuczkowski poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy 
Burmistrz może wycofać projekt uchwały z porządku obrad. 
Burmistrz E. Kocemba wycofała z porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia programu współpracy Gminy Lubawka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t. j. 
Dz. U. z 2014 r. poz. 1118 ze zm.) na rok 2015 i powiedziała, że uchwała 
wymaga poprawek. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło na wniosek Burmistrza E. Kocemby 
wycofała projekt uchwały z porządku obrad.  
 
Przerwa w obradach od godziny 1500 do 1510

 
 

e)wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka, 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło odczytała treść uchwały (załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu). Zapytała czy radni mają inne propozycje. 
Radny M. Szota zapytał jakie wynagrodzenie pobierał ustępujący Burmistrz 
T. Kulon. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło powiedziała, że każdy może sprawdzić 
w Biuletynie Informacji Publicznej jakie wynagrodzenie pobierał Burmistrz 
T. Kulon. Dodała też, że różnica wynosi 1000 PLN, a do sprawy wynagrodzenia 
dla Burmistrza E. Kocemby można wrócić w każdej chwili. Jeżeli radni będą 
uważać, że wynagrodzenie dla Burmistrza należy ustalić w wyższej kwocie to 
radni powinni złożyć w tej sprawie wniosek.  
Radny A. Sarzyński złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie dotyczącej wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Lubawka. Zaznaczył też, że wszystkie projekty uchwał należy omówić oraz 
przegłosować na posiedzeniu Komisji Rady.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło nadmieniła, że Burmistrz E. Kocemba 
podejmuje pracę i powinna otrzymać wynagrodzenie na koniec miesiąca.  
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Radny A. Sarzyński powiedział, że złożył wniosek formalny, ponieważ uważa, 
iż dyskusja oraz opiniowanie projektów uchwał odbywa się na posiedzeniu 
Komisji Rady. Natomiast uchwały podejmuje się na sesji.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zaproponowała przegłosowanie wniosków. 
Radny M. Szota powiedział, że dodatek specjalny ustalany był zawsze 
procentowo. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że dodatek specjalny 
wynika kwoty z przedstawionej w projekcie uchwały. 
Radny S. Antoniewski poprosił o dziesięć minut przerwy.  
 

Przerwa w obradach od godziny 1515 do godziny 1520
 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady W. Zabiegło poinformowała, że radni 
postanowili projekty uchwał w sprawie: 
§ wynagrodzenia Burmistrza Miasta Lubawka, 
§ przyznania dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta Lubawka 

omówić na posiedzeniu wspólnym posiedzeniu Rady przy ustalaniu budżetu na 
rok 2015. 
Na wniosek Przewodniczącej Rady W. Zabiegło Rada Miejska w obecności 
15 radnych – 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych i 0 głosach 
„wstrzymujących” głosująca jawnie przez podniesienie ręki jednogłośnie zdjęła 
z porządku obrad uchwałę w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Lubawka oraz w sprawie przyznania dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta 
Lubawka. 
 

Ad.6. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zwróciła się z prośbą o przygotowanie 
planów pracy komisji stałych na następne posiedzenie Rady, które odbędzie się 
19 grudnia 2014 roku o godzinie 1400 w sali obrad Urzędu Miasta. 
Następnie poinformowała, że: 
§ Sesja Rady Miejskiej odbędzie się w dniu 30 grudnia 2014 roku o godzinie 

1200 w Domu Kultury w Lubawce. 
§ w poprzedniej kadencji Sesje Rady Miejskiej odbywały się w ostatni 

czwartek miesiąca i zapytała czy radni wyrażają zgodę na utrzymanie 
oznaczonego dnia lub czy zgłaszają inne propozycje. Radni nie przedstawili 
żadnych propozycji. 

§ korespondencja dla radnych poprzednich kadencji była umieszczana 
w skrzynkach znajdujących się w korytarzu Urzędu i zapytała czy ta forma 
przekazywania korespondencji odpowiada radnym czy też korespondencję 
przesyłać drogą pocztową. Powiedziała, że oczekuje na propozycje w tej 
sprawie i poinformowała, że radni o terminach posiedzeń komisji oraz sesji 
będą dodatkowo informowani telefonicznie. 

Ustępujący Burmistrz T. Kulon podziękował wszystkim za lata współpracy 
i poinformował, że: 
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§ Gmina współpracuje z dwoma gminami partnerskimi z Czech. W okresie 
programowania 2014-2020 w projektach Europejskiej Współpracy 
Transgranicznej Polska-Czechy zapisana jest jedna istotna inwestycja dla 
Gminy t.j. droga z Trutowa przez Zacler oraz droga nr 369. 

§ Gmina jest członkiem Aglomeracji Wałbrzyskiej gdzie planowane są 
zintegrowane inwestycje terytorialne. Gmina Lubawka może aplikować 
o kwotę 15 000 000.  

§ w budżecie Gminy na zakończenie rozbudowy szkoły w Lubawce 
zaplanowano kilkaset tysięcy PLN. Ponadto na tą inwestycje Gmina może 
ubiegać się o środki z Aglomeracji Wałbrzyskiej oraz z programu Polska-
Czechy, 

§ na ukończeniu jest inwestycja połączenia szkół w Miszkowicach. 
§ rozpoczęto pierwszy etap budowy wodociągu wsi Miszkowice oraz 

Jarkowie. Koszt zadania 5 000 000 PLN w tym dofinansowanie 
3 000 000 PLN, 

§ właściciel budynku byłego dworca PKP przekazał informację, iż ma 
zapewnienie na 99% o dofinansowaniu planowanego remontu. 

§ wskaźnik zadłużenia Gminy na koniec 2014 roku wynosi 3,11 %. 
Natomiast z wyliczeń wynika, iż Gmina może być zadłużona do 7,28%.  

Następnie podziękował współpracownikom, radnym wszystkich kadencji, oraz 
mieszkańcom Gminy.  
Przewodnicząca Rady W. Zabiegło zapytała się czy są jakieś sprawy do 
poruszenia lub omówienia. Nie zgłoszono żadnych spraw i wniosków. 

 

Ad.7. Zamknięcie obrad II sesji. 
 

Przewodnicząca Rady W. Zabiegło stwierdziła wyczerpanie porządku obrad 
i zakończyła obrady II sesji o godz. 1530. 
 
 
 
 
 
Protokołowała i protokół sporządziła: 
Irena Warzecha 
Insp. UM 

Przewodnicząca 
Rady Miejskiej w Lubawce 

        /-/ Wanda Zabiegło 
 

 

 
 

 


